
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 22. november 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 3 

 

 

Mødeleder: 

Fraværende:  

Afbud: Gitte, Mikkel, Madeline, Ellla, Lili 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

 

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 

17.35 

Referat 

Dagsorden godkendt – intet til referat 

  Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D)    

17.35- 

17.45 

Referat 

Intet nyt – elevrådet har ikke holdt møde siden sidste bestyrelsesmøde 

for ca 4 uger siden 

 Overvej om der er noget 

særligt, vi vil spørge 

eleverne om! 

 

 Bestyrelsens principper (D)    

17.45- 

18.10 

 Næste princip til behandling er princip nr. 5 Arbejdets 

fordeling for det undervisende personale. Oplæg Simon. 

x  Simon 

Mikkel  

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 
Vakant   Forældrerep. 
Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Ann-Lee Pavar  Forældrerep.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  

Vakant   Forældresupp. 
Vakant   Forældresupp. 
Gitte Kondrup   Byrådsrep. 
Vakant   Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Lili Nyegaard Faber  Elevrep.           

Ella Sømod   Elevrep. 
Madeline Brasch-Andersen  Elevrep. 
Pernille Kjærsgaard  Eksternt medlem 
Preben Meyer   Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



Simon orienterede kort om princippet. Små justeringer, bla. opdatering 

og ordvalg i forhold til ny arbejdstidsaftale for lærerne A20. 

Ingen spørgsmål / andet. Tilfredshed med princippet. 

Ændringerne besluttet – ingen yderligere procedurer.  

 

 Mikkel og Ann-Christin fremlægger ”forældreomskrivning” 

af det senest behandlede princip.  

Princip om SFO og PUK  

Ordvalg børn / unge frem for elever. 

Ungdomsklubben på PUK skal skrives ind i overskriften hvor 

aldersgruppen nævnes. 

Vigtigt at det tydeligt fremgår af principperne. 

Princippet tages med i medarbejdergruppen på PUK, for gennemsyn. 

Herefter returneres til endelig godkendelse.  

 

Bestyrelsesforslag: skal der ”reklameres” lidt mere for ungdomsklubben? 

Forslag som PUK kan overveje. 

  

 NB. Næste princip er et nyt princip om ”trivsels- og 

dannelsesmål”.  

Ann-

Christin 

 Høringer    

18.10- 

18.30 

 Trafikkataloget svar 22.11 – har svaret (danne 

trafikgruppe) 

Referat 

Robert refererede fra svaret med følgende input, bredden på de røde 

cykelstier, rengøring/ fejning af stier nødvendigt, markere stier med på-

svejsning af cykel. Forslag om at gøre vejen smallere med stibling i 

begge sider af vejen, så bilerne automatisk dæmper farten. 

 

Trafikgruppe (nedsættelse af trafikgruppe overvejes – god ide med 

forældre uden for bestyrelsen, der deltager, men også nok behov for en 

tovholder fra besyrelsen.)   

 Budget svarfrist  2.12 (afventer materiale 22.11) 

Referat 

Materiale modtaget og udsendt i dag. Da ingen har haft mulighed for at 

gennemlæse , må bestyrelsesmedlemmerne gerne sende en 

bemærkninger/  til Simon. Simon laver sammen med Mikkel høringssvar, 

som sendes til gennemsyn 1 til 2 dage før fristen ( fristen er meget kort) 

 Klassestørrelser svar 26.11 (Bilag) 

 

 

xx 

 SI 



Bestyrelsen bakker op om udkastet 

 

 

 Inddraggelse af forældre i bestyrelsesarbejdet (B)    

18.30- 

18.55 

Forslag til beslutning. 

Sikring af at bestyrelsens bod til skolens fødselsdag fungerer (dette 

tages op på sidste bestyrelsesmøde inden sommerferie) 

 

Et årligt møde, hvor kontaktforældrene mødes med bestyrelse og 

ledelse. Afprøve et sådant møde i marts 22. (forberedes på bestyrelsens 

januarmøde) 

Referat:  

Umiddelbart synes bestyrelsen at planen var god 

Endelig beslutning udsættes til næste møde, hvor Mikkel deltager. 

 

  Mikkel 

 Økonomi (D)    

18.55- 

19.20 
Regnskab 2021: 

Ingen væsentlige ændringer siden sidst. 

 

Budget 2022: 

Proces startet med fagudvalg på skolen. 

Skolens bidrag til legeplads 500t.kr er med i 2022 budget. 

Ny afd.leder pr. 1.8 er med i budget. 

Ny pædagog PUK 

Evt. overførselssag på SFO halvtag 500t.kr. og Bålhytte PUK 300t.kr. 

SB ønsker til budget 2022. Ønsker SB opmærksomhed på konkrete 

områder? 

Vedtagelse af budget 2022 den 20/1. 

 

Referat 

Budgettet hænger sammen for kommende år, dog med et forventet 

mindre overskud på 600.000 

Med de forventede fremskrivninger vil det dog over nogle år komme tæt 

på 0 ( balance).  

 

 

 

 

 

 

x 

 SI 



Bestyrelsesønsker - Udeområde til udskoling skal prioiteres. Simon 

oplyste at dette er en væsentlig del af det ”legepladsprojekt” der 

etableres i foråret. 

Filmen med legpladsprojektet vil bestyrelsen gerne se til næste møde. 

 

Bestyrelsesmedlem spurgte til mulighed for hyggeligere indeområder ved 

7. og 8. og 9. årgang. Simon sagde at det var noget der blev arbejdet 

med, og at det er noget vi gerne vil prioritere. En mulighed at inddrage 

kontaktforældrene omkring dette. Bjarke 7. årgang i de kommende 

måneder. Anne nævnte ”kælderen” i F fløjen, hvor der et lokale til ophold 

med hyggelige pallemøbler mv. (Kan anvendes når der ikke er Corona-

opdeling i klasser) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 

19.30 

Anne om PUK 

Igen ramt af corona-retningslinjer . Der er opgraderet på ude-aktiviteter 

og mad udenfor. Årgangene har bestemte dage inde i huset på skift. 

 

 

   

Anne 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 

19.45 

 Coronasituationen 

Bjarke orinterede om antal smittede, skolens procedureer for håndtering 

og forældreinformation. 

 Højskoleaften 

Fint arrangement, ok fremmøde, dog lidt mindre end antal tilmeldte pga 

af forhøjet coronasmitte.Også enkelte deltagere fra byen uden direkte 

kontakt til skolen. 

  SI 



 LEAPS baseline 

Vi har arbejdet med PBL under projektet ” bedre projektuger med PBL” i 

år. Næste år fortsætter vi med PBL, nu i projektet LEAPS-skole, som er 

et 5 årigt udviklingsprojekt i samarbejde Katafonden. 

Baseline er en sattus på hvor skolen er nu og hvilke mål vi har for 

projektet. 

 

 

 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 

19.50 

Intet   Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

Referat 

Aula - forslag om aula-kursus 15 min til på første forældremøde  

Robert spørger til mulighed for grupper som forældre kan skrive til fx 

lege grupper /  

 

Godt arrangement afholdt på 8. årgang for forældre og børn 

sammen….Tema uom ungekultur og brug / misbrug Oplægsholder var en 

forældre fra årgangen der arbejder professionelt med dette. 

Forslag om at skolen undersøgermuligheden for at gøre brug af dette 

oplæg løbende. 

  

 

  SI 

 Evaluering af mødet (D)    

19.55- 

20.00 

Referat  

Intet at bemærke 

  SI 

Kommende møder: 20/1, 9/3, 10/5 

 


